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Insights into why low volatility stocks have 
the potential to outperform

The case for an Asian Low volatility strategy

Traditional finance theory suggests that investors need to take higher risks to achieve higher 
returns. However, low volatility stocks have been observed to outperform high volatility stocks 
over the long term.1 This pattern is evident across global equity markets.

The reasons for this are largely linked to investor behaviour. Investors often overpay for volatile 
stocks, hoping for a substantial payoff. They also tend to view high volatility stocks as the next 
big success stories and overestimate their ability to predict the market. Low volatility stocks, with 
their more predictable cash flows, are less influenced by these investor biases. Consequently, low 
volatility stocks can add stability to portfolios, which is especially beneficial in volatile markets.

Fig 1 – Less volatile than the broader market  
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1 Capture Asia’s 
upside potential 
with lower 
volatility

Asia Pacific ex-Japan equities 
benefit from the region’s long-
term positive outlook and 
attractive valuations. Asia Pacific 
ex-Japan equity markets tend to 
be less efficient – this potentially 
presents more investment 
opportunities albeit with greater 
volatility. A lower volatility strategy 
aims to tap these opportunities 
whilst minimising the effects of 
market fluctuations. 

Source: Eastspring Investments, as of 28 February 2025. The use of indices as proxies for 
the past performance of any asset class/sector is limited and should not be construed as 
being indicative of the future or likely performance of the Fund.

1Baker, Malcolm P. and Bradley, Brendan and Wurgler, Jeffrey A., Benchmarks as Limits to 
Arbitrage: Understanding the Low Volatility Anomaly (March 2010).
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Fig 2 – Performance over an economic cycle 

Fig 3 – Probability of a low volatility index outperforming the market 
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Tends to 
outperform over 
an economic cycle

Tends to 
outperform when 
markets fall or 
rally moderately

A low volatility strategy in Asia 
Pacific ex-Japan has been able 
to participate in the market’s 
upside while providing downside 
protection through various 
stages of the economic cycle. 
Historically, this has resulted in 
stronger overall performance over 
a complete economic cycle.

A low volatility strategy has been 
able to outperform the broader 
market more than 50% of the 
time except during euphoric 
market conditions when the MSCI 
AC Asia Pacific ex Japan Index 
gains more than 20% over a 
12-month rolling period.

Source: Eastspring Investments, Bloomberg, OECD (G20) for business cycles, data from 
January 2002 to February 2025. The use of indices as proxies for the past performance 
of any asset class/sector is limited and should not be construed as being indicative of the 
future or likely performance of the Fund. Past performance, any projection or forecast is 
not necessarily indicative of the future or likely performance of the Fund.

Source: Eastspring Investments, Bloomberg, data from May 2001 to February 2025. The 
use of indices as proxies for the past performance of any asset class/sector is limited and 
should not be construed as being indicative of the future or likely performance of the Fund.
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Fig 4 – Relative resilience during volatile periods

Source: Eastspring Investments, Morningstar, as of 28 February 2025. Based on the share class A of the Fund, USD. Performance is 
calculated on bid-bid (NAV-to-NAV) basis, annualised and with net income reinvested. Peer Group Average is Morningstar Asia Pacific 
ex Japan Equity. The use of indices as proxies for the past performance of any asset class/sector is limited and should not be construed 
as being indicative of the future or likely performance of the Fund. Past performance is not necessarily indicative of the future or likely 
performance of the Fund. For more information, please refer to the Fund Factsheet.

* Target Fund refers to Eastspring Investments - Asian Low Volatility Equity Fund, a Société d’Investissement à Capital Variable (SICAV)
managed by Eastspring Investments (Singapore) Limited. The Target Fund was launched on 2 September 2016. ̂ Distributions are not
guaranteed and may fluctuate. Distribution payouts can be made out of (a) income; or (b) net capital gains; or (c) capital of the Fund or a
combination of any of (a) and/or (b) and/or (c). For further details on historical distributions and their compositions for the last 12 rolling
months, please refer to our website. Please refer to the full distributions disclosure at the end. ** For distributing share classes (monthly
distribution): ADM, ASDM, ASDM (hedged).
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Achieve resilient 
returns amid market 
ups and downs 

The Target Fund demonstrates 
lower volatility compared to 
its peers by falling less during 
market downturns. This 
encourages investors to stay 
invested, not miss the market’s 
best days and benefit from 
compounding.(Fig. 4)

Gain from our 
differentiated 
investment style 

From a broad universe which 
provides a larger opportunity 
set, the Target Fund selects 
stocks based on multiple 
factors, not just low volatility, 
to create a well-diversified and 
attractively valued portfolio. 
(Fig. 5)

Enjoy regular income

The Target Fund’s* regular 
payouts offer stable income 
amid falling interest rates 
and help cushion against 
market volatility. As of ex-date 
2 December 2024, the Target 
Fund* made a distribution 
payout^ of 6.00% p.a.**

Benefit from our 
investment expertise  

The Target Fund is managed 
by an experienced team, 
which has been managing 
Low Volatility strategies 
since 2013, with an AUM 
of USD 603 million as of 
30 November 2024.

R I D E

R.I.D.E with Eastspring Investments
Asian Low Volatility Equity MY Fund
The Fund is an equity fund that feeds into the Eastspring Investments – Asian Low Volatility Equity Fund (“Target Fund”), managed 
by Eastspring Investments Singapore. It aims to provide investors with capital appreciation in the long-term with lower volatility.
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Fund facts 

Inception date 23 November 2016 (Class A)

Fund size USD 128.1 million (as at 30 November 2024)

Benchmark MSCI AC Asia Pacific ex Japan Minimum Volatility Index1

Initial sales charge Up to 5.0%

Annual management fee 1.0%2

Available share classes A, ADM, AS, AS (hedged), ASDM, ASDM (hedged)

Source: Eastspring Investments, as at 30 November 2024. 1The benchmark of the Eastspring Investments – Asian Low Volatility Equity Fund 
has changed from the MSCI AC Asia Pacific ex Japan Index to MSCI AC Asia Pacific ex Japan Minimum Volatility Index on 1 February 2018. 
2The management fee has been changed from 1.25% p.a. to 1.0% p.a. with effect from 1 July 2022. 

 

Fund 124

Fig 6 – Fund characteristics (as at 30 November 2024)

Number of holdings

 

Benchmark 283

Fig 5 – Stock selection process

Source: Eastspring Investments, as of 31 December 2024. The information provided herein are subject to change at the discretion of 
the Investment Manager without prior notice. 

Around 4,300 stocks

Include: Remove:

Avoid potential troubled stocks

✓	�Attractive alpha opportunity 
through multi-factor lens

✓	�Attractive dividend

✗	� Expensive stocks

✗	� Poor analyst sentiment

✗	� Low quality

Around 720 candidate stocks
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Fund information
Fund 
category/
Type

Feeder fund (equity) / Growth

Launch date 15 April 2025

Initial offer 
price

RM0.5000

Base currency USD

Class of units RM Hedged-class

Fund 
objective 

The Fund seeks to provide investors with 
capital appreciation in the long-term.

Investment 
strategy

The Fund will be investing a minimum of 85% 
of the Fund’s NAV in the Target Fund1 and a 
maximum of 15% of the Fund’s NAV in money 
market instruments and/or deposits.

The Target Fund aims to generate total returns 
in line with Asia Pacific ex Japan equity 
markets, via a combination of capital growth 
and income, but with lower volatility. The 
Target Fund will invest primarily2 in equities 
and equity-related securities of companies 
which are incorporated, listed in, or have their 
area of primary activity in the Asia Pacific ex-
Japan region. The Target Fund may also invest 
in depository receipts including ADRs and 
GDRs, debt securities convertible into common 
shares, preference shares and warrants.

Asset 
allocation

•	 Minimum of 85% of the Fund’s NAV in  
the Target Fund; and

•	 Maximum of 15% of the Fund’s NAV in 
money market instruments and/or deposits.

Performance 
benchmark

MSCI AC Asia Pacific ex Japan Minimum 
Volatility Index

Income 
distribution 
policy

Distribution of income, if any, will be on 
incidental basis, after deduction of taxation 
and expenses.

Key risk of 
the Fund

•	 Collective Investment Scheme (“CIS”) risk
•	 Country risk
•	 Currency risk
•	 Derivatives risk
•	 Fund management of the CIS risk
•	 Liquidity risk
•	 Related party transaction risk
•	 Suspension of redemption request risk

Key risk of the 
Target Fund1

•	 Concentration risk
•	 Derivatives risk
•	 Foreign currency/exchange risk
•	 Political/regulatory risk
•	 Specific risk considerations in relation  

to low volatility securities
•	 Volatility and liquidity risk

Investor’s 
profile

This Fund is suitable for investor who:

•	 seek capital appreciation;
•	 want to participate in the Asia Pacific ex 

Japan equity market;
•	 have a high risk tolerance; and
•	 have long term investment horizon.

Sales charge Up to 5.50% of the initial offer price during 
the initial offer period and thereafter, of the 
NAV per Unit

Repurchase 
charge

Nil

Annual 
management 
fee

Up to 1.25% of the Fund’s NAV per annum

Annual 
trustee fee

Up to 0.065% of the Fund’s NAV per annum, 
subject to a minimum of RM15,000 per annum

Trustee Deutsche Trustees Malaysia Berhad

Minimum 
initial 
investment

•  Lump Sum: RM1,0003 
•  Regular Investment: RM100

Minimum 
additional 
investment

•  Lump Sum: RM100 
•  Regular Investment: RM100

Cooling-off 
period

The period of six (6) business days from 
the date of your creation of direct debit 
e-mandate (online submission) or from the 
date the Eastspring Investments Berhad 
receives the transaction form – regular 
investment (manual submission). A cooling-
off right is only given to a qualified investor 
as specified in the Fund’s Prospectus.

 
1 Target Fund refers to Eastspring Investments - Asian Low Volatility Equity Fund, a Société d’Investissement à Capital Variable (SICAV) managed by Eastspring 
Investments (Singapore) Limited. The Target Fund was launched on 2 September 2016.
2 “primarily” refers to at least 66% of the assets of the Target Fund. 
3 Unit Holders may be able to invest at a lower minimum initial investment and/ or minimum additional investment amount than the above for investments 
made via the digital platforms available online subject to the respective digital platforms’ terms and conditions for investments. The Manager reserves the 
right to change the minimum redemption and minimum holding units of the Fund from time to time.
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Asian DNA with global perspective
Eastspring Investments, part of Prudential plc, is a leading Asia-based asset 
manager that manages a total of USD 271 billion (as of 30 September 2024). 
Operating since 1994, we have built an unparalleled on-the-ground presence in 
11 Asian markets, as well as distribution offices in North America and Europe.

Sales office Sales and investment office *Joint venture

 Luxembourg

 United States

 Japan
 Indonesia
 Malaysia
 Singapore
 South Korea
 Taiwan
 Thailand
 Vietnam
 Hong Kong*
 China*
 India*

Target Fund’s Manager Awards  

2025 House Awards by Fund Selector Asia 

Asset Manager of the Year, Singapore and 
Equity House of the Year, Singapore 
Eastspring Investments

2025 Best of the Best Awards by 
Asia Asset Management 

Best Fund Performance, Asia Pacific 
Equity ex-Japan (3 years), Regional

2025 Asian Private Banker Asset 
Management Awards for Excellence 

Highly Commended - Asia Pacific Equity 
Eastspring Investments
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Disclaimer

This advertisement is prepared for information only and may not be published, circulated, reproduced or distributed in whole or part, 
whether directly or indirectly, to any other person without the prior written consent of Eastspring Investments Berhad (“Manager”). This 
advertisement has not been reviewed by the Securities Commission Malaysia (“SC”). 

Investors are advised to read and understand the contents of the Eastspring Investments Asian Low Volatility Equity MY Fund (“Fund”) 
Prospectus dated 15 April 2025 (“Prospectus”) and the Fund’s Product Highlights Sheet (“PHS”) before investing. The Prospectus 
and PHS are available at offices of the Manager or its authorised distributors and investors have the right to request for a copy of the 
Prospectus and PHS. 

The Prospectus has been registered with the SC who takes no responsibility for its contents. The registration of Prospectus with the 
SC does not amount to nor indicate that the SC has recommended or endorsed the product. Units will only be issued upon receipt 
of the application form accompanying the Prospectus. Past performance of the Manager is not an indication of the Manager’s future 
performance. Unit prices and distributions payable, if any, may go down as well as up. Where a unit split/distribution is declared, 
investors are advised that following the issue of additional units/distribution, the Net Asset Value (“NAV”) per unit will be reduced from 
pre-unit split NAV/cum-distribution NAV to post-unit split NAV/ex-distribution NAV. Where a unit split is declared, investors are advised 
that the value of their investment in Malaysian Ringgit will remain unchanged after the issue of the additional units. 

Investments in the Fund are exposed to collective investment scheme ("CIS") risk, country risk, currency risk, derivatives risk, fund 
management of CIS risk, liquidity risk, related party transaction risk, suspension of redemption request risk, while the target fund is 
associated with concentration risk, derivatives risk, foreign currency/exchange risk, specific risk considerations in relation to low volatility 
securities as well as volatility and liquidity risk. Investors are advised to consider these risks and other general risks as elaborated in 
the Prospectus, as well as the fees, charges and expenses involved before investing. Investors may also wish to seek advice from a 
professional adviser before making a commitment to invest in units of any of our funds.

Eastspring Investments is an ultimately wholly owned subsidiary of Prudential plc. Prudential plc, is incorporated and registered in 
England and Wales. Registered office: 1 Angel Court, London EC2R 7AG. Registered number 1397169. Prudential plc is a holding 
company, some of whose subsidiaries are authorized and regulated, as applicable, by the Hong Kong Insurance Authority and other 
regulatory authorities. Prudential plc is not affiliated in any manner with Prudential Financial, Inc., a company whose principal place of 
business is in the United States of America or with the Prudential Assurance Company Limited, a subsidiary of M&G plc, a company 
incorporated in the United Kingdom.
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 更平稳的投资旅程

四月·2025

股票  |  固定收益  |  多元资产解决方案  |  量化投资策略

瀚亚投资 
亚洲低波幅
股票MY基金 
("基金")

采取弹性战略，充分利用亚太地
区（日本除外）股票市场日益增
长的投资机会，在下行时提供保
护，在上行时参与其中。

 

广告
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了解低波动性股票为何有潜力跑赢大盘 

亚洲低波动率策略的案例 

传统金融理论认为，投资者需要承担更高的风险才能获得更高的回报。然而，从长期来看，
低波动性股票的表现优于高波动性股票。1  这种模式在全球股票市场中都很明显。

造成这种情况的原因很大程度上与投资者行为有关。投资者经常为波动性股票支付过高的价
格，希望获得可观的回报。他们还倾向于将高波动性股票视为下一个大成功案例，并高估了
他们预测市场的能力。低波动性股票的现金流更可预测，受这些投资者偏见的影响较小。 
因此，低波动性股票可以增加投资组合的稳定性，这在波动的市场中尤其有益。

图1 – 波动性低于市场
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MSCI AC亚太地区（日本除外）低波幅指数 MSCI AC亚太地区（日本除外）指数

1 以低波动率策
略抓住亚洲的
上行潜力 

亚太地区（日本除外）股市受益
于该地区长期的积极前景和有吸
引力的估值。亚太地区（日本除
外）股市往往效率较低—这可能
带来更多投资机会，尽管波动性
更大。低波动性策略旨在利用这
些机会，同时最大限度地减少市
场波动的影响。 

资料来源：瀚亚投资，截至2025年2月28日。使用指数作为任何资产类别/行业过往表
现的指标是有限的，不应被诠释为对本基金未来或可能表现的指示。过往表现并不一
定预示本基金未来或可能的表现。

1Baker, Malcolm P. and Bradley, Brendan and Wurgler, Jeffrey A., Benchmarks as Limits to 
Arbitrage: Understanding the Low Volatility Anomaly (March 2010).
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图2 – 经济周期中的表现

图3 – 低波动性指数跑赢市场的概率

2

3

在经济周期中表
现优异 

在市场下跌或温
和上涨时往往表
现优异

在日本以外的亚太地区， 低波
幅性策略能够在经济周期的各
个阶段参与市场的上涨，同时
提供下行保护。从过往上看，
这在整个经济周期中带来了更
强的整体表现。 经济周期中的
表现

低波动性策略能够在超过50%的
时间里跑赢大盘，除了在市场情
绪高涨时，当MSCI AC亚太（日
本除外）指数在12个月滚动期内
上涨超过20%时

资料来源：瀚亚投资，彭博社，经济合作与发展组织（G20）用于商业周期，数据从
2002年1月到2025年2月。使用指数作为任何资产类别/行业过去表现的指标是有限的，
不应被解释为对基金未来或可能表现的指示。过去的表现、任何预测或预测不一定预
示目标基金的未来或可能表现

资料来源：瀚亚投资，彭博社，数据从2001年5月到2025年2月。使用指数作为任何资产
类别/行业过去表现的指标是有限的，不应被解释为对目标基金未来或可能表现的指示
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图4 – 在波动时期表现出色

来源：瀚亚投资, Morningstar，截至2025年2月28日。基于目标基金A类份额，美元。业绩按买入价-买入价（NAV-to-NAV）计算，年化并净收
入再投资。同行平均值为Morningstar EAA Asia Pacific ex Japan Equity。使用指数作为任何资产类别/行业过去表现的代理是有限的，不应被解
释为目标基金未来或可能表现的指示。过去的表现不一定代表目标基金未来或可能的表现。 欲了解更多信息，请参阅基金概况说明书。

*目标基金指的是瀚亚投资- 亚洲低波幅股票基金，这是一家由瀚亚投资（新加坡）有限公司管理的可变资本投资公司（SICAV）。目标基金于2016年
9月2日推出。^分配不保证，可能会波动。分配支付可以来自(a)收入；或(b)净资本收益；或(c)基金资本，或(a)和/或(b)和/或(c)的组合。有关过去12
个月滚动分配及其组成的详细信息，请参阅我们的网站。请参阅末尾的完整分配披露。** 对于分配份额类别（每月分配）：ADM、ASDM、ASDM 
（对冲）。
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瀚亚投资- 亚洲低波幅股
票基金

亚太地区（日本除外）
同行

MSCI AC亚太地区
（日本除外）低波幅指数

MSCI AC亚太地区
（日本除外）指数

瀚亚投资亚洲低波幅股票M基金
给你更顺滑的 R.I.D.E

在市场起伏中实现 
稳定回报 

目标基金与其同行相比，
波动性较低，在市场下跌
期间跌幅较小。这鼓励投
资者保持投资，不错过市
场的最佳日子，并从复利
中受益。(图4)

从我们的差异化投资
风格中获益
从提供更大机会集的广泛
领域中，目标基金基于多
个因素（不仅仅是低波动
性）选择股票，以创建一
个多元化且具有吸引力的
投资组合。(图5)

享受定期收入
目标基金*的定期派息
在利率下降的情况下提
供稳定的收入，并有助
于缓冲市场波动。截至
2024年12月2日除息日，
目标基金的派息率为每
年6.00%**

受益于我们的投资 
专业知识 
目标基金由一支经验丰富
的团队管理，自2013年
以来一直管理低波动性策
略，截至2024年11月30
日，管理的资产规模为 
603亿美元 。

R I D E

基金是一只股票基金， 投资于由新加坡瀚亚投资管理的瀚亚投资-亚洲低波幅股票基金（“目标基金”）。 
它旨在通过较低的波动性为投资者提供长期的资本增值。
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Fund facts 

Inception date 23 November 2016 (Class A)

Fund size USD 128.1 million (as at 30 November 2024)

Benchmark MSCI AC Asia Pacific ex Japan Minimum Volatility Index1

Initial sales charge Up to 5.0%

Annual management fee 1.0%2

Available share classes A, ADM, AS, AS (hedged), ASDM, ASDM (hedged)

Source: Eastspring Investments, as at 30 November 2024. 1The benchmark of the Eastspring Investments – Asian Low Volatility Equity Fund 
has changed from the MSCI AC Asia Pacific ex Japan Index to MSCI AC Asia Pacific ex Japan Minimum Volatility Index on 1 February 2018. 
2The management fee has been changed from 1.25% p.a. to 1.0% p.a. with effect from 1 July 2022. 

 

Fund 124

Fig 6 – Fund characteristics (as at 30 November 2024)

Number of holdings

 

Benchmark 283

图5 - 股票选择过程

来源：瀚亚投资，截至2024年12月31日。本文提供的信息如有变更，投资经理有权自行决定，恕不另行通知。

大约4,300只股票

包括： 移除：

避免潜在问题股票

✓	�通过多因素视角的有吸引
力的阿尔法机会

✓	�有吸引力的股息

✗	 �昂贵的股票

✗	� 分析师评价差股票

✗	� 低质量的股票

大约720只候选股票
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基金信息
基金类别 联接基金（股票）/ 增长

成立日期 2025年4月15日

初始发行价格 RM0.5000

基础货币 美元

单位类别 RM对冲类别

投资目标 基金旨在为投资者提供长期资本增值。

投资策略 基金将至少85%的基金净资产价值（NAV）投
资于目标基金1，最多15%的基金净资产价值投
资于货币市场工具和/或存款。

目标基金旨在通过资本增长和收入的组合，以
较低波动性取得与亚太（日本除外）股票市场
一致的总回报。目标基金将主要2投资于在亚
太地区（日本除外）注册成立、上市或主要
业务区域位于该地区的公司的股票和股票相
关证券。目标基金还可以投资于存托凭证，
包括美国存托凭证（ADRs）和全球存托凭证
（GDRs）、可转换为普通股的债券、优先股
和认股权证。

资产配置 •	 基金净资产价值至少85%投资于目标基金 
•	 基金净资产价值最多15%投资于货币市场

工具和/或存款

表现基准 MSCI AC亚太地区（日本除外)低波幅指数

收入分配政策 收入分配（如有）将在扣除税款和费用后不
定期进行。

投资基金的特
定风险

•	 集体投资计划风险
•	 国家风险 
•	 货币风险 
•	 衍生品风险 
•	 集体投资计划的基金管理风险 
•	 流动性风险 
•	 关联方交易风险 
•	 暂停赎回请求风险

目标基金的特 
定风险1

•	 集中风险 
•	 衍生品风险 
•	 外汇/货币风险 
•	 政治/监管风险
•	 与低波幅证券相关的特定风险
•	 波动性和流动性风险

投资者对象 本基金适合下列投资者：
•	 寻求资本增值；
•	 希望参与亚太地区（日本除外)股票市场;
•	 具有高风险承受能力；
•	 并且 具有长期投资视野。

销售费用 初始发行期内最高为初始发行价格的 
5.50%，此后为每单位净资产值的5.50%

赎回费用 无

年度管理费 每年最高为基金净资产值的1.25%

年度托管费 每年最高为基金净资产值的0.065%，最低为每
年RM15,000，按日计算和累计。

托管人 德意志托管马来西亚有限公司

最低初始投资 •	 一次性：RM1,0003 
•	 定期投资：RM 100

最低追加投资 •	 一次性：RM100 
•	 定期投资：RM 100

冷静期 自经理收到完整交易表格之日起的六（6）
个工作日。冷静期权利仅适用于基金招股说
明书中规定的合格投资者。

 
1 目标基金指的是瀚亚投资- 亚洲低波幅股票基金，该基金是由瀚亚投资（新加坡）有限公管理的瀚亚投资 (SICAV)的子基金。目标基金于2016年9月7
日推出。
2 “主要”指的是目标基金资产的至少65%。
3 单位持有人可以通过在线数字平台以低于上述最低初始投资和/或最低追加投资金额进行投资，具体取决于各数字平台的投资条款和条件。管理人保
留不时更改基金的最低赎回和最低持有单位的权利。
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亚洲 DNA，具有全球视野
瀚亚投资是保诚公司的子公司，是一家领先的亚洲资产管理公司，截至 2024 
年 9 月 30 日，管理着总计 2,710 亿美元的资产。自 1994 年以来，我们在亚洲
市场建立了卓越的本地业务，同时在北美和欧洲也设有分销办事处。

销售办公室 销售和投资办公室 *合资企业

 卢森堡  

 美国 

 日本
 印度尼西亚
 马来西亚
 新加坡
 韩国
 台湾
 泰国
 越南
 香港*
 中国*
 印度*

目标基金经理奖  

2025年由Fund Selector Asia颁发 

新加坡年度资产经理、和新加坡年度
股票投资公司。

2025年由Asia Asset Management颁发

亚太地区日本除外股票三年期（区域） 
最佳基金表现。

2025年由Asian Private Banker颁发

高度推荐 - 亚洲股。
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免责声明

这则广告仅供参考，未经瀚亚投资有限公司（“经理”）的事先书面同意，未经瀚亚投资有限公司事先书面同意，不得全部或部分
发布、传播、复制或分发，无论是直接还是间接地，给任何其他人。此广告未经过马来西亚证券委员会（“SC”）的审查。建议投
资者在投资前阅读并理解瀚亚投资亚洲低波幅股票MY基金 （“基金”）的 招股说明书志期于2025 年 4 月 15 日（“招股说明书”）
和基金产品摘要（“PHS”）。招股说明书和PHS可在经理或其授权分销商的办公室获取，投资者有权要求获取招股说明书和PHS的
副本。招股说明书已在SC注册，SC对其内容不承担任何责任。招股说明书的注册并不等同于或表明SC已推荐或认可此基金。单位
发行将仅在收到随附招股说明书的申请表后进行。经理的过往表现并不代表经理的未来表现。单位价格和应付分红（如有）可升
亦可跌.。宣布单位拆分/分红时，投资者应注意，在发行额外单位/分红后，每单位净资产值（“NAV”）将从单位拆分/分红前减少
到单位拆分后/分配后NAV。宣布单位拆分时，投资者应注意，在发行额外单位后，其以马来西亚令吉计的投资价值将保持不变。
投资于此基金涉及集合投资计划("CIS")风险、国家风险、货币风险、衍生品风险、CIS基金管理风险、流动性风险、关联方交易风
险、赎回请求暂停风险，而目标基金则涉及集中风险、衍生品风险、外币/汇率风险、低波动性证券相关的特定风险以及波动性和
流动性风险。建议投资者在投资前考虑这些风险和招股说明书中详述的其他一般风险，以及涉及的费用、收费和开支。投资者也
可以在作出承诺投资于我们的任何基金单位之前，寻求专业顾问的建议，寻求专业顾问的建议。瀚亚投资是Prudential plc的全资
子公司。Prudential plc 成立并注册在英格兰和威尔士。注册地址：1 Angel Court, London EC2R 7AG。注册号1397169。Prudential 
plc是一家控股公司，其一些子公司由香港保险业监管局和其他监管机构授权和监管。Prudential plc与Prudential Financial, Inc.（
其主要营业地点在美国）或 Prudential Assurance Company Limited (M&G plc的子公司, 注册于英国）没有任何关联。
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